
 Protokoll 1(59) 

 Sammanträdesdatum  
 

 2025-04-01  
 Kommunstyrelsen  

 
 

Plats: Lokal Olofström, Kommunhuset  

Tid: 14:00 - 17:00 

§ 49-77 
 

Beslutande:  Ersättare för:  
Morgan Bengtsson (S)   
Rolf Jönsson (C)   
Robert Andersson (SD) Tommy Holmgren  
Pirjo Veteli (S)   
Håkan Assarsson (S)   
Dan Orvegren (S) Ola Claesson  
Ingeborg Braun (S)   
Malin Åman (C)   
Roal Bencic (SD)   
Max Nielsen (SD)   
Patrik Krupa (M)  Ersattes från kl. 16.45 § 67 av 

Mari Bertilsson (KD) 
Torsten Cairenius (M)   
Glenn Bengtsson (KD)   
 
Övriga kallade: 
Irene Robertsson, kommunchef 
Anna-Karin Johansen, sekreterare 
Hela Sverige Blekinge; Olof Nyström och Anders Ohlsson § 50 
Miroslav Milurovic, Karin Nordvall, Patrik Krupa, Robert Schelin § 51 
Matilda Frigård Danielsson, Karin Carlsson § 52 
Roger Jönsson § 53 
Sofia Vestermark § 55 
Björn Bergstrand § 54 
Bogdanka Sublja (S) 
Mari Bertilsson (KD) 
 
 
 
Sekreterare: 

 
Elektronisk underskrift 
Anna-Karin Johansen 

 
Ordförande: 

 
Elektronisk underskrift 
Morgan Bengtsson 

 
Justerande: 

 
Elektronisk underskrift 

Comfact Signature Referensnummer: 206592SE



Malin Åman 
  
Anslagsbevis: Protokollet justeras elektroniskt och anslås på Olofströms kommuns 

digitala anslagstavla. 
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 Sammanträdesdatum  
 Kommunstyrelsen  2025-04-01  
 
 

 

Ärendelista 

 § 49 Godkännande av ärendelista  

 § 50 Informationsärende - "Norr om E22  

 § 51 Redovisning av ekonomiskt läge 

socialnämnden 

 

 § 52 Återrapportering kring dataskydd och 

informationssäkerhet för år 2024 

 

 § 53 Medel till förbättring av Flygfältets ytskikt  

 § 54 Ställningstagande om verksamhet varit 

förenlig med kommunala ändamålet och inom 

ramen för de kommunala befogenheterna 

2024 - Olofströms Kraft 

 

 § 55 Aktuell information från 

kommunledningsförvaltningen 

 

 § 56 Instruktioner till stämmoombud i 

Olofströmshus AB 

 

 § 57 Instruktioner till stämmoombud för Olofströms 

Kraft AB, Olofströms Kraft Nät AB, Olofströms 

Energiservice AB och Olofströms Kabel-TV AB 

 

 § 58 Instruktioner till stämmoombud Skåne 

Blekinge vattentjänst AB, SBVT 

 

 § 59 Instruktioner till stämmoombud Väst Blekinge 

miljö AB, VMAB 

 

 § 60 Svar på remissen Ett språkkrav för 

språkutveckling (SOU 2024:78) 

 

 § 61 Äskande om medel ur kommunstyrelsens 

förfogande för marknadsföring av 

Yrkeshögskolan Syds utbildningar 

 

 § 62 Svar på remiss Regional kulturplan för 

Blekinge 2026-2029 

 

 § 63 Övergångsställe Vilshultsvägen  
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 Sammanträdesdatum  
 Kommunstyrelsen  2025-04-01  
 
 § 64 Uppdaterade ägardirektiv för direkt och 

indirekt ägda bolag 

 

 § 65 Remissvar över betänkandet SOU, Kommunal 

anslutning till Utbetalningsmyndighetens 

verksamhet (SOU 2025:20) 

 

 § 66 Medborgarförslag - Förlänga elljusspåret 

mellan Halenslingan och Blåsegylet samt sätta 

upp belysning runt hela rundan vid Blåsegylet 

 

 § 67 Svar på motion om att göra halenområdet 

ännu mer attraktivt genom ett utegym - Ana 

Pezo (KD) 

 

 § 68 Beslut om förslag till avtal för laddinfrastruktur  

 § 69 Olofströms station - Viljeinriktning norra 

trafikkorsningen 

 

 § 70 Prioritering fysisk planering mars 2025  

 § 71 Yttrande- Remiss Ett tydligt regelverk för aktivt 

skogsbruk SOU 2024:91 

 

 § 72 Val av ägarrepresentant i Inera AB  

 § 73 Medel till kommunstyrelsens förfogande  

 § 74 Delegationsbeslut  

 § 75 Beslut fattade av kommunstyrelsens 

personalutskott 

 

 § 76 Beslut fattade av kommunstyrelsens 

arbetsutskott 

 

 § 77 Meddelande  
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 Sammanträdesdatum  
 Kommunstyrelsen  2025-04-01  
 
 

§ 49/2025  Godkännande av ärendelista 

Kommunstyrelsens beslut: 

Ärendelistan godkänns 

Malin Åman (C) väljs att justera protokollet.  

  

Comfact Signature Referensnummer: 206592SE



 Protokoll 6(59) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-04-01  

 
Kommunstyrelsen 

KS § 50/2025  KS 2025/673  
  

§ 50/2025  Informationsärende - "Norr om E22 

Kommunstyrelsens beslut: 

Informationen antecknas till protokollet.  

  
  
Ärendebeskrivning 

Olof Nyström och Anders Ohlsson från Hela Sverige Blekinge (HSvB)  föredrar ärendet.  

Styrelsen för Hela Sverige Blekinge har kommit in med en rapport och besöker nu länets 
kommunstyrelser för att göra en kort presentation av rapportens slutsatser, samt att 
presentera idéer för det fortsatta arbetet med att stödja länets mellersta och norra delar. 
Förstudien ”Norr om E22an” genomfördes 2023-2024. Syftet med projektet är att lyfta 
landsbygden norr om E22.  

Förstudie bekostades av:        , 
-    Region Blekinge 200 tkr 
-    Kommunerna med sammanlagt 65 tkr 
-    HSvB ca 25 tkr inkl förarbeten 

Över 100 deltagare på lokala träffar, över 80 företag och 30 föreningar har deltagit 

HSvB styrelseförslag till fortsättning – förlängd förstudie/ mellanprojekt 

1 Intresseanalys för ett magasin med karta för hela området.  
Vilka vill vara med i en guide för området, som trycks på svenska, tyska och engelska? 
Ett digitalt underlag, som utmynnar i en tryckt folder/katalog  

2 I samklang med Arkipelagen och Visit Blekinge, region Blekinge och kommunerna och 
aktuella kommunala/regionala styrdokument. 

3 Landsbygdsutvecklarna har uttryckt att detta är ett jobb för näringslivsutvecklarna med 
inriktning på landsbygden. 

4 Finansiering: Region Blekinge, kommunerna och HSvB 

5 Underlaget som tas fram ska ligga till grund för ett genomförandeprojekt inom 
SydostLeader med ett resultat där någon inom gruppen fortsätter att driva arbetet. Denna del 
drivs fristående från kommunerna. Målet är något liknande ”Nässelfrossa”.  

Beslutet skickas till:  
Landsbygdsutvecklare K.M 
Näringslivsutvecklare K.S.R  

Comfact Signature Referensnummer: 206592SE



 Protokoll 7(59) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-04-01  

 
Kommunstyrelsen 

KS § 51/2025  KS 2025/1012  
  

§ 51/2025  Redovisning av ekonomiskt läge socialnämnden 

Kommunstyrelsens beslut: 

Informationen antecknas till protokollet. 

  
  

Ärendebeskrivning 

Socialnämndens presidium; Morislav Milurovic, Karin Nordvall och Patrik Krupa. 
Ställföreträdande socialchef Janni Hedlin och ekonomerna Johan Ny och Pernilla Andersson 
föredrar ärendet.  

Socialnämnden har de tre första månaderna av 2025 visat ett negativt resultat och en 
negativ prognos. Socialnämnden redovisar läge samt vidtagna och planerade åtgärder.  
  
Socialnämnden redovisar uppföljning januari-mars. 
Placeringskostnader -14 200 tkr 
Hyror 0 
Övriga kostnader -3 000 tkr 
Inhyrd personal - 400 tkr 
Personlig assistans - 400 tkr 
Löner + 250 tkr 
Statsbidrag/andra intäkter + 9 750 tkr 
Total preliminär prognos för helåret - 8 000 tkr.  
  
Det har tagits fram förslag på olika besparingsåtgärder motsvarande 10 mkr. Dessa har 
presenterats för socialnämnden och kommer att beslutas kring vid kommande 
sammanträde.  
  
  
Beslutet skickas till:  
Ekonomichef  
Socialnämnden  
Förvaltningschef socialförvaltningen 
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 Protokoll 8(59) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-04-01  

 
Kommunstyrelsen 

KS § 52/2025  KS 2025/643  
  

§ 52/2025  Återrapportering kring dataskydd och informationssäkerhet 
för år 2024 

Kommunstyrelsens beslut: 

Redovisningen godkänns. 

  
  
Ärendebeskrivning 
Matilda Frigård Danielsson, dataskyddsombud för kommunstyrelsen och Karin Carlsson IT-
chef tillika IT-säkerhetsansvarig redovisar i ärendet.  
  
Varje år ska dataskyddsombuden återrapportera föregående årets arbete. Detta görs i 
respektive nämnd. I bifogad rapport finns en fördjupad redovisning av dataskyddsombudens 
arbete, personuppgiftsincidenter och genomförda  
konsekvensbedömningar under 2024 samt vilka brister dataskyddsombuden ser.  
Kommunstyrelsen har ett övergripande dataskyddsansvar för de övriga  
nämnderna därav innehåller rapporten även övriga nämnders arbete.  
  
Dataskyddsombudets roll är bl.a. att informera och ge råd, att genom  
internkontroller granska att dataskyddsförordningen följs, att ge råd vid  
konsekvensbedömningar samt att vara kontaktperson mot IMY.  
Dataskyddsombudet är alltså inte ansvarig för att dataskyddsförordningen följs,  
det ansvaret ligger på nämnden, personuppgiftsansvarig (PUA). 
  
Syftena med dataskyddsförordningen är bland annat att skydda enskildas  
grundläggande rättigheter och friheter, särskilt deras rätt till skydd av  
personuppgifter. Lagstiftningen talar om hur personuppgifter får behandlas och  
det finns olika hänsyn att ta beroende på om det är känsliga personuppgifter eller  
inte samt om det rör barns personuppgifter. För att det ska vara tillåtet att  
behandla personuppgifter måste det alltid finnas ett stöd i  
dataskyddsförordningen, en så kallad rättslig grund.  
  
De rättsliga grunderna är: 

avtal,  
rättslig förpliktelse (t.ex bokföringslag, arkivlag mm.),  
skydda grundläggande intressen (t.ex livsavgörande vård i akuta fall), 
uppgift av allmänt intresse och myndighetsutövning (t.ex skolverksamhet, 

kreditupplysningar, befolkningsregister m.m.) samt  
samtycke (t.ex foton på en hemsida).  

  
Den sistnämnda rättsliga grunden, samtycke, ska användas restriktivt av kommuner. 
  
Vad har hänt under 2024? 

Totalt har 20 personuppgiftsincidenter rapporterats in, vilket är samma antal som år 
2023. Mörkertalet anses dock fortfarande vara stort.  
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 Protokoll 9(59) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-04-01  

 
Kommunstyrelsen 

KS § 52/2025  KS 2025/643  
  

Incidenterna rapporteras in i e-tjänst för både personuppgifts- och  
informationssäkerhetsincidenter. Granskningen och hanteringen av  
incidenter samordnas därför av både dataskyddsombudet och IT-avdelningen. 

Uppföljning av incidenter.  
Tagit fram kontrollplan gemensamt för alla dataskyddsombud som reglerar 

granskningsarbetet.  
Personuppgiftspolicy har antagits för hela kommunen.  
Genomfört konsekvensbedömningar. En konsekvensbedömning är ett krav i de fall där 

behandlingen kan innebära hög risk för den registrerades fri- och rättigheter. Att göra 
en konsekvensbedömning är även bra för att visa efterlevnad av förordningen men 
även för det interna arbetet.  

Uppdaterat rutiner och övergripande information. 
Erbjudit utbildning till medarbetarna. Två tillfällen hösten 2024 erbjöds 

”Personuppgiftsutbildning” som lockade ett tjugotal medarbetare.  
Samverkan i dataskyddsgruppen 
Besvarat KPMGs uppföljande granskning, finns bifogad.  

  
Utmaningar och arbete framöver 
Utmaningarna fortsatt tidsbristen för de valda dataskyddsombuden, det är svårt att  
hinna med allt det arbete som skulle behöva göras. Kunskapen är fortsatt låg hos  
många i vår organisation. Vi kommer även under 2025 att erbjuda utbildning till 
medarbetarna. De kontrollpunkter (utifrån antagen kontrollplan) som dataskyddsombuden 
kommer fokusera på är: 
  

Kontrollpunkt 6: Utbildning Kontrollpunkten avser verksamhetens arbete med att 
utbilda och upprätthålla kunskapsnivån i dataskyddsfrågor hos anställda. 

Kontrollpunkt 9: Konsekvensbedömning/samråd Kontrollpunkten avser 
verksamhetens förutsättningar för att kunna identifiera när en konsekvensbedömning 
ska göras samt genomföra denna. Även verksamhetens rutiner för arbetet med 
konsekvensbedömningar samt hur dataskyddsombudet involveras i arbetet ingår. 
Därtill tillkommer verksamhetens rutin för att hantera de risker som identifieras i 
konsekvensbedömningen, samt hur genomförda konsekvensbedömningar följs upp 
och hålls aktuella. 

  
Kompetensutveckling för DSO-er planeras också in, för att kunna vara det bästa  
stödet ut i verksamheterna. Fokus under 2025 blir främst dataskyddförordningen kopplat till 
AI.  
  
  
Yttrande/Bedömning 
En viktig del i personuppgiftsansvarigas ansvar är att få insyn och veta hur  
personuppgifter som personuppgiftsansvarig PUA ansvarar för hanteras. För att  
kunna informera om dataskyddsombudens arbete har den övergripande DSO-gruppen 
beslutat om att varje år återrapportera till ansvarig nämnd. 
Kommunstyrelsen är personuppgiftsansvarig och har befogenhet att ge dataskyddsombuden 
uppdrag och riktigt på sitt arbete.  
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 Protokoll 10(59) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-04-01  

 
Kommunstyrelsen 

KS § 52/2025  KS 2025/643  
  

  
Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
Att se till att vår organisation följer dataskyddsförordningen har enbart positiva effekter för 
kvinnor/flickor, män/pojkar och icke binära. Barns personuppgifter är dessutom extra 
skyddsvärda så behandlingar av barns personuppgifter medför större krav. 
  
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 
Årsrapporter 
Sammanställning av incidenter 
  
Beslutet skickas till 
Dataskyddsombud KS M.F.D och H.R 
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 Protokoll 11(59) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-04-01  

 
Kommunstyrelsen 

KS § 53/2025  KS 2024/2711  
  

§ 53/2025  Medel till förbättring av Flygfältets ytskikt 

Kommunstyrelsens beslut: 

Alternativ tre, grus, väljs dock med tio centimeters bärlager istället för 15 cm.  

Teknisk samordnare för infrastruktur ska återkomma till kommunstyrelsen med uppskattad 
kostnad för åtgärden.  
  
Reservationer: 
Robert Andersson (SD), Max Nielsen (SD), Roal Bencic (SD), Glenn Bengtsson (KD), Patrik 
Krupa (M) och Torsten Cairenius (M) reserverar sig mot beslutet.  
  
Yrkande: 
Robert Andersson (SD), Glenn Bengtsson (KD) och Patrik Krupa (M) yrkar att 
kommunstyrelsen ska besluta enligt alternativ ett, sprutsådd. 
Rolf Jönsson (C) yrkar att alternativ tre grusyta ska väljas men med 10 cm bärlager. 
  
Beslutsgång: 
Ordföranden ställer alternativ ett mot alternativ tre men med tio cm bärlager och finner att 
kommunstyrelsen beslutar att ytan ska beläggas med grus enligt Rolf Jönssons (c) yrkande.  
  
  
Ärendebeskrivning 
Roger Jönsson teknisk samordnare för infrastruktur föredrar ärendet. 
Åtgärder behövs för att få ett bättre ytskikt på Flygfältet för kommande evenemang som SSR 
(Rally SM) och Holje Marknad. SSR använder ytan på Flygfältet som serviceplats. 
  
Bedömning 
Anordnaren för SSR och Holje Marknad har påtalat att åtgärder behöver göras för att ytan på 
Flygfältet som används, ska fungera bättre för deras evenemang. Teknisk samordnare 
Infrastruktur har sammanställt 3 förslag på alternativ som kan genomföras. En markanvisning 
har skett på Flygfältet, så kostnadsalternativ har tagits fram som speglar detta. Ytan på 
Flygfältet uppgår till ca 28 000 m2. I de olika alternativen framgår kostnaden för ca 14 300 
m2 inom parentes.  

1.Sprutsådd – Vanlig fröblandning (finns örtblandning om man vill, dyrare). 6 kr/m2 –168 
000: - (86 202: -). Kräver mindre utfyllnad och maskinarbete för jämnare underlag. 10 
kr/m2 280 000: - (143 000: -). 

2.Gräsmatta. 10 cm matjord, finplanering, sådd, nedmyllning samt vältning – 125 kr/m2 – 
3,5 miljoner (1,8 miljoner). (inte färdigetablerad till 2025) 

3.Grusyta. 15 cm bärlager 0/16–0/30, utbredning, vattning samt komprimering – 90 kr/m2 
– 2,520 miljoner (1,287 miljoner). 

Andra alternativ finns, dessa har dock inte beräknats för att evenemangsarrangören bedömt 
dem som sämre för genomförandet av evenemangen. 

  

Comfact Signature Referensnummer: 206592SE



 Protokoll 12(59) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-04-01  

 
Kommunstyrelsen 

KS § 53/2025  KS 2024/2711  
  

Finansiering 
Anvisning av Kommunstyrelsens förfogade medel för genomförande av valt alternativ. 
  
Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
Har beaktats och bedömning görs att respektive perspektiv inte påverkas. 
  
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 
  
Beslutet skickas till 
Teknisk samordnare Infrastruktur R.J 
Teknisk chef AK.R 
Ekonom A.S 
Ekonomichef K.A 
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 Protokoll 13(59) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-04-01  

 
Kommunstyrelsen 

KS § 54/2025  KS 2025/1029  
  

§ 54/2025  Ställningstagande om verksamhet varit förenlig med 
kommunala ändamålet och inom ramen för de kommunala 
befogenheterna 2024 - Olofströms Kraft 

Kommunstyrelsens beslut: 

Den verksamhet som Olofströms Kraft AB med dotterbolag bedrivit under kalenderåret 2024 
bedöms ha varit förenlig med det fastställda kommunala ändamålet för bolaget och utförts 
inom ramen för de kommunala befogenheterna. 

  
  
Ärendebeskrivning 

Kommunstyrelsen ska enligt 6 kap 9 § kommunallagen årligen ta beslut om den verksamhet 
som bolaget bedrivit under föregående kalenderår varit förenligt med det fastställda 
kommunala ändamålet och utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna. Skulle så 
inte vara fallet så ska kommunstyrelsen lämna förslag till fullmäktige om nödvändiga 
åtgärder. 

  
Olofströms Krafts VD Björn Bergstrand, redovisar följande: 
 
1. Olofströms Kraft AB bedriver ett antal olika verksamheter med ändamål att förse kunder 
inom vårt koncessionsområde med infrastruktur förenligt med vår bolagsordning och 
ägardirektiv. De infrastrukturområden som detta berör är elnät, elproduktion, fjärrvärme, VA 
samt bredband. Dessutom bedriver bolaget verksamhet inom parkskötsel. Bolaget har gjort 
detta inom givna ramar. 

2. Viktiga händelser i grova drag under 2024 
 
Elnät: 
Olofström, Bromölla, Sölvesborg, Karlshamn, Kristianstad och Osby. Totalt ca 13 800 
anslutna elnätskunder. 
Normalt pågår fyra större elnäts- och fiberprojekt. Där det grävs nya kablar som ersätter 
befintliga luftledningar.  
Arbetet med den nya fördelningsstationen i Äskekärra fortsätter och beräknas klart under 
2025. 
Vi driftar och underhåller även Bromölla Energi:s nät. 
2st större solparker har beställt anslutning, en i Mörkamåla och en i Hemmingsmåla. 
 
Fjärrvärme: 
Producerar och distribuerar fjärrvärme inom Olofströms kommun.  
ORC-anläggning är på plats, och kommer kopplas in under våren. Storlek 200 kW. 
Ombyggnaden för utökad kapacitet i pelletspannan är klar. 
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 Protokoll 14(59) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-04-01  

 
Kommunstyrelsen 

KS § 54/2025  KS 2025/1029  
  

Energiproduktion: 
Krokfjorden är åter i drift efter ombyggnad. 
Holjeån: Södra sund och Gonarp. Ronnebyån: Krokfjorden, Klåvben och Långgölsmåla.  
Normalårsproduktion 15 GWh. Produktion under 2024 13,7 GWh.  

Olofströms KabelTV 
Fiber samförläggs på de platser där elarbeten pågår. 
Konvertering från Koax till fiber pågår runt om i kommunen. 
Förtätningsarbete just nu 86st avtal som ligger för nyinstallation. 
Kan erbjuda bredband till 99 % av hushållen i Olofströms kommun. 

Park och miljö 
Bedriver skötsel av utemiljö, parker samt gata åt Olofströms kommun. 

Vatten och avlopp 
Utredningen av nytt reningsverk i Jämshög pågår. 
En översyn av VA-taxan kommer göras inför att införa P120, ett första steg blir en 
nulägesanalys under 2025 för att sedan jobba mot ett införande till 2027. 
På vattenverket har tak och fasadbyte utförts. 
Va-taxan har under året beslutats i kommunfullmäktige. 

Skyddsporten i Alltidhult 
Landskapet börjar åter ta form och den södra dammen är nästan helt klar. 
Under året (2025) kommer arbetet fortsätta med el, lucka och återställning av naturen. 

  
3. Utmaningar för bolaget inför kommande år. 
- Ökade kostnader för produktion av fjärrvärme. 
- Kompetensförsörjning, flera pensionsavgångar de närmsta fem åren 
- Energiomställningen. 
  
4. Det ekonomiska resultatet för 2024 
OKAB.koncernen inkl. dotterbolag 
- Vinstmarginal 14,55 % 
- Soliditet 37,04 % 
  
Yttrande/bedömning/förslag 
Kommunstyrelsen tar ställning till om den verksamhet som bedrivits under 
året varit förenligt med det kommunala ändamålet och har utförts inom 
ramen för relevanta kommunala befogenheter. 
  
Beslutsunderlag: 
Tjänsteskrivelse 
Ägardirektiv  
Bolagsordning 
  
Beslutet skickas till: 
Olofströms Kraft   
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 Protokoll 15(59) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-04-01  

 
Kommunstyrelsen 

KS § 55/2025  KS 2025/14  
  

§ 55/2025  Aktuell information från kommunledningsförvaltningen 

Kommunstyrelsens beslut: 

Informationen tas till protokollet. 

  
  
Ärendebeskrivning 

Lokalvård – Z-vatten  
Lokalvårdschef Sofia Vestermark informerar om Z-vatten som används av lokalvården vid 
städning och tvätt av städprodukter. Det tillverkas av lokalvården och flaskor m.m. 
återanvänds. Kostnad för allt kem 2024 låg på 151 tkr vilket inkluderar även all handtvål. 
Bromölla kommun som storleksmässigt är jämförbar hade en total kostnad på 238 tkr samma 
period. Doftfritt, giftfritt, billigt och inte farligt för miljö eller människa  
  
Övergripande information 
Idag bor 12 950 personer i Olofströms kommun, 15 färre än 2025-02-04 
Förändringen sedan 2025-02-04; 
-12 födelsenetto 
-7 flyttningsnetto 
4 invandringsnetto 
 
Bildandet av nytt räddningstjänstförbund är nu genomfört och förbundet har fått ett eget 
organisationsnummer. Första direktionsmötet sker i Karlshamn den 11 april. Det nya 
förbundet kommer inte att driva räddningstjänstverksamhet förrän den 1 januari 2026. 
Informationsmöten är inbokade med medarbetare på de nuvarande förbunden.  
  
Den 4 april genomför vi verksamhetsdagen på Jämshögs folkhögskola. Tema för årets möte 
är Tillsammans – kultur & arbetsmiljö.  
 
Den 24 – 25 april deltar vi i Sveriges Industrikommuner som denna gång äger rum i 
Gislaved. Aktuellt ämne för dagarna är export och konkurrenskraft. 
 
Arbetet med planering av Blekingedagen den 14 november 2025 är påbörjat och årets 
Blekingedag kommer att äga rum i Olofström.  
  
En förändring på förvaltningen kommer att genomföras under året. Antalet chefer på 
förvaltningen är nu 16 men kommer att vara 15 efter förändringen. De avdelningar där chefer 
endast har en medarbetare försvinner med syfte att minska personaladministration och 
kunna lägga fokus på verksamhet i stället. Ändringen innebär också ett större fokus på 
fastigheter då vi har många äldre fastigheter som kräver en hel del i underhåll och skötsel i 
kombination med flera stora byggprojekt.  
  
Administrativa avdelningen 
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Den nya anslagstavlan och publika publiceringen av kallelser och protokoll på hemsidan har 
kört igång och gick helt enligt plan. Det märks inte så mycket för andra men blev en stor 
förbättring för nämndsekreterarna. 
  
Den 1/4 kör vi igång med Troman politiker för kommunstyrelsen och dess utskott. Därmed 
kommer de förtroendevalda få anmäla närvaro, förlorad arbetsförtjänst, kilometerersättning 
osv digitalt istället för som tidigare på papper. 
  
Tillsammans med fritidsavdelningen fortskrider uppsättningen av interbook FRI, vårt nya 
bokningssystem.  
  
Avdelningen är fullbemannad igen efter en långtidssjukskrivning. Det gör att en del 
arbetsuppgifter som fått vila under sjukskrivning nu är igång igen. Rör framförallt arkiv där 
den stora omflytten nu kunnat ta fart igen.  
  
Det länsgemensamma projektet Live in Blekinge inleder ett 3-årigt projekt där bl.a. 
samordnaren i medborgarcenter kommer medverka från Olofströms kommun i den del som 
arbetar kring ”stöd och service”. Målet är att projektet ska underlätta, effektivisera och 
utveckla vårt arbete kring inflyttarservice 
  
Vi har gjort en förflyttning av arbetsuppgifter inom avdelningen som bl.a. innebär att 
byggnadsnämnden och kultur-och fritidsnämnden byter nämndsekreterare.  
  
Ekonomi-avdelningen 
Bokslut 2024 
Revisionen av kommunens årsbokslut är nu klart. Endast mindre synpunkter på själva 
bokslutet har framkommit. Däremot lyfts upp att kommunen inte uppnår god ekonomisk 
hushållning och att ett budgeterat nollresultat redan i upplägget för budgeten inte når upp till 
de finansiella mål som kommunfullmäktige har fastslagit. 
  
Koncernbokslut för Holje Holding är ännu inte färdigställt. Dotterbolagens årsredovisningar är 
nu klara så vi räknar med att färdigställa bokslutet under nästa vecka. 
  
Arbete med räkenskapssammandraget del 2 till SCB är klart och inskickat. Arbete pågår nu 
med utförarregistret. 
  
Prognos 2025 
Det är ännu ej färdigställt någon prognos för 2025 men Socialnämnden har framställt en 
lightversion som pekar på -8,0 mkr. Utifrån att vi har en nollbudget för kommunen är detta 
vår första indikativa prognos. Den första ordinarie prognosen är klar i mitten på april. 
  
Budget 2026 
Budgetarbetet för 2026 fortsätter. I dagsläget behövs en allmän besparing på 1,1 mkr för att 
nå KF:s finansiella mål om 1% av nämndernas ramar i resultat vilket är ca 10,0 mkr. 
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Preliminärt resultat förutsätter att Socialnämnden och Utbildningsnämnden kan genomföra 
kostnadsminskningar motsvarande de volymmässiga justeringar som rammodellen visar om 
-6,8 mkr (SOC) respektive -3,8 mkr (UBN). 
  
Övrigt 
Den 8/4 kommer Ronneby kommun till oss för vårt andra möte om samarbetet kring 
överförmyndarverksamheten. Vi ser framför oss att Olofström blir en del av det samarbete 
som Ronneby och Karlshamn har idag. Samarbetet omfattar både tjänstepersonssidan och 
den politiska sidan, med en gemensam överförmyndarnämnd. 
  
Annons för graviditetsvikariat för tjänsten som ekonom riktad mot förskola, kultur- och fritid, 
lokalvård och kost ligger ute. Vi tillämpar löpande urval och kallar lämpliga kandidater när 
dessa inkommer. Förhoppningen är att ha en anställd på plats innan Karoline går på 
föräldraledighet. 
  
Kostavdelningen 
Vi har startat upp en beredskapsgrupp med 5 personer där vi gjort en planering för våren 
med bla inventering i våra kök, en krislåda ska tas fram samt en reviderad krismatsedel. 
  
Vi har fått beredskapsmaten vi beställt samt att fältköket är på ingång till kommunen.  
  
Alla i kosten har fått träffa kommunens beredskapssamordnare som på ett APT hade en 
dragning om beredskap. 
  
Ansvarig kocktjänst pga pensionsavgång till Brännaregårdens skola är tillsatt. Intervjuer 
pågår inför rekrytering av 2 kockar till Brännaregårdens skola och Nordenbergskolan. 
  
Nytt avtal med Charkett för färskt kött är klart sedan den 1/3 
  
  
Samhällsutvecklingsavdelningen 
Bygg arbetar med att ta fram presentationsmaterial inför näringslivsträffen i mitten av april. I 
övrigt pågår bland annat inskanning av bygglovsarkivet - det återstår några kubikmeter...  
  
Karta/GIS arbetar med att uppdatera primärkartan. Mätinstrumentet/GPS:en är på service. 
Hoppas få tillbaka den snart då det finns mätningsuppdrag som väntar. 
  
Slutredovisning av Leader-projektet [Harry och Selma – en inledande resa] är inskickad. 
Uppstart v.13 med styrgruppsmöten i nya Leader-projekten [Jämshögs Bokby] och [Selma 
och Harry ToR]. 
  
Inom landsbygdsutveckling kommer samverkansträff med Jönköping och Kronoberg att äga 
rum kring våra Gårds- och matrundor. Arbetsgruppsmöte på Krinova i Kristianstad om 
regional livsmedelsstrategi. Dialog pågår med olika föreningar om ”bypengen”. 
  
Laddstolpsavtal för kommunala parkeringsytor med mer än 20 platser kan förhoppningsvis 
snart börja skrivas, förutsatt beslut i kommunstyrelsen. 
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Vecka 14 genomförs möte med Shiloh tillsammans med näringslivsavdelningen angående 
kommunens klimatarbete, samt möte med SKR:s referensgrupp för klimat och hållbar 
omställning. 
  
Översiktsplanen antogs av kommunfullmäktige 24 mars med ett par tillägg. 
  
Planprioriteringen ändras (förutsatt beslut i ks) för att lyfta upp en detaljplan runt nya torg - ett 
av syftena är att möjliggöra bostäder. 
  
Dagvattenutredning är beställd för Västra Bommareviken som varit pausad en längre tid på 
begäran av planbeställaren. 
Stationsområdet i Olofström rör på sig, och ks har nu att ta ställning till trapputformningen 
mellan bron (Västra Storg.) och perrongen samt till norra anslutningen till riksvägen, där valet 
står mellan ny cirkulationsplats vid Rydvägen eller använda befintlig utfart mittemot Preem-
macken. När beslut är fattat, kan detaljplanen göras klar för samråd. Detaljplanen för 
Olofströms bangård är ute på samråd till och med 31 mars, och i samband med det har avtal 
skrivits med Volvo om att ändra en del av angränsande detaljplan. Trafikverkets järnvägsplan 
för Olofströms bangård ska enligt tidsplanen ut på granskning under våren. Tidig dialog med 
fastighetsägarna har genomförts för området i Vilshult söder om Släggvägen, där 
Trafikverket just nu utreder stationens placering. Trafikverkets järnvägsplan för Älmhult-
Olofström ska ut på samråd 22 april – 14 maj. 
  
Stabsavdelningen 
Det länsgemensamma projektet Live in Blekinge går nu in ett 3-årigt projekt där bl.a. 
kommunikationsansvarig kommer medverka från Olofströms kommun. Syftet med projektet 
är att vända den negativa befolkningstrenden och attrahera fler att besöka oss, flytta hit och 
etablera sin verksamhet här. 
  
Förra veckan gick administrativa avdelningen över till ett nytt system för anslag och protokoll. 
Därmed har den nya anslagstavlan ersatt den gamla på olofstrom.se och övergången gick 
helt sömlöst. Utseendemässigt är det ingen större skillnad, utan skillnaden ligger i hur 
systemet administreras. 
  
Framtagandet av visionsbilden pågår. Vi har haft in en byrå för hjälp och sedan årsskiftet 
fortsätter vi på egen hand. Vi har testat att använda AI och kan konstatera att det finns en hel 
del utveckling kvar för att AI ska kunna tillgodose visuella och tekniska behov. Planen är att 
under april månad landa i ett uppdaterat utkast för beslut. 
  
Nödvattenövningen den 5 mars är genomförd med många deltagare som närvarade och gott 
resultat! Det har också genomförts en RAKEL-övning med krisledningsnämnden. 
  
Arbetet med kartläggning av drivmedel och reservkraft är igång. Berörda verksamheter i 
inledningsskedet är kontaktade för dialog. 
Vi har träffat Civilförsvarsföreningen/Frivilliga Resursgruppen (FRG) en kväll. Både vi från 
kommunen och medlemmarna uppskattade träffen. Det är en styrka för kommunen att ha en 
fungerande resursgrupp och vi kommer utveckla vår samverkan framåt. 
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Vi är äntligen i mål med överlåtelserna av lägenhetskontrakten till de folkbokförda ukrainare 
som bott/bor i kommunala boenden (för de lägenheter de bott i och som kommunen varit 
skyldiga att ordna med). Från 1 april tar de två sista familjerna över lägenhetskontrakten. Vi 
kan konstatera att 23 ukrainare valt att stanna kvar i Olofström, av de av 28 som anvisats till 
Olofströms kommun under åren 2022-2023. Till detta kommer de som är egenbosatta i 
kommunen och där kommunen inte har skyldighet att ordna med bostad. De som anvisats till 
oss under 2024 kommer kunna folkbokföra sig i år och ta över lägenhetskontrakten. 
  
En utbildning i barnkonsekvensanalys för tjänstepersoner, chefer och presidier genomfördes 
den 19 mars. Barnrättsexperten Susann Swärd höll i den uppskattade utbildningen. Analysen 
är kopplad till att vara en del av beslutsunderlagen i bl.a. nämnder och utgår ifrån 
barnkonventionen, som är lag sedan 2020. Nu kommer koncernövergripande 
ledningsgruppen diskutera hur vi går vidare. 
  
Beredskaps- och trygghetssamordnaren Alina Ejder Zoric är gravid och kommer vara 
föräldraledig från och med i sommar. En vikarie kommer rekryteras för Alina. 
  
Tekniska avdelningen 
Fastighet  
Just nu pågår rekryteringar av både fastighetsingenjör och fastighetsadministratör. 
Holjebadet och Holjegården byggs för fullt, båda projekten håller tidplan och projektbudget. 
Vi håller även på med genomgång av planerat underhåll för att få fram en plan för prioritering 
2025 och 2026. 
  
Förstudie för ombyggnad Ishall och projektering storkök jämshögs förskola pågår likväl som 
projektering ny läktare mm i kulturhuset. 
  
Brandskyddsåtgärder pågår i flera fastigheter. Miljöinventering av gamla arbetscenter pågår. 
  
Fastighetsdrift  
Vi har nu fått igång Dalux på alla förskolor och skolor utom en. Dalux är ett 
felanmälansystem för våra fastigheter som alla kan rapportera in till 
  
Rekrytering av idrottsplatsvaktmästare är pågående. 
  
Offentlig miljö 
Vi har tillsammans med de andra blekingekommunerna ansökt om medel hos 
naturvårdsverket för att få möjlighet att arbeta med att genomföra en statusinventering av 
Blekingeleden och ta fram en skötselmanual för den. Vi har fått medlen beviljade och 
kommer under veckan träffas för att lägga upp en plan för detta arbete. Detta är en del av att 
skapa en långsiktig förvaltning av leden i hela länet.  
  
Eleverna hos montico tillverkar påskdekorationer åt oss som kommer smycka centrum till 
påsk.  
  

Comfact Signature Referensnummer: 206592SE



 Protokoll 20(59) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-04-01  

 
Kommunstyrelsen 

KS § 55/2025  KS 2025/14  
  

Under kommande veckor kommer flera av träden som står i anslutning till simhall och ishall 
att tas ned eftersom de blivit väldigt stora och riskerar att skada byggnaderna.  
  
Flera av kommunens skogsbilvägar har genomgått underhåll under vintern, för att säkerställa 
så timmertransporter, bilar och gående kan ta sig fram på våra vägar då dessa också är en 
viktig del av vårt friluftsliv. 
  
Infrastruktur  
Genomfört upphandling gällande underhållsutredning på gator. Ramboll tilldelades 
uppdraget. Ramboll har genomfört underhållsutredningar på våra gator tidigare. Utredningen 
genomförs för att få en uppdaterad bild av skicket på gators beläggning samt ligger till grund 
för vår långsiktiga asfalteringsplan. 
Genomfört samordningsmöte med OKAB och SBVT för att gå igenom planerade arbeten för 
året och då även diskuterat ledningssamordning. 
  
Vintern torde snart vara över, efter något bakslag med snö och det är då dags för 
gatusopning. En ungefärlig plan för gatusopningen är kommunicerad. 
  
Inköpsinformation 
Certifiering av beställare 
Utbildningstillfällen: 22/5 kl. 13-16 Datum har ändrats! 
Certifiering av direktupphandlare 
Utbildningstillfällen: Löpande vid behov. 
  
Nytecknade avtal: 
Fordonsbesiktning - Besikta Bilprovning i Sverige 
2025-03-01 – 2026-02-28 
Färskt kött och charkprodukter - Charkett 
2025-03-01 – 2027-01-31 med option på 1 + 1 år 
  
Pågående upphandlingar (när annonsering har skett) 
Köks- och serveringsutrustning (Sölvesborg), 2025-06-01 (planerad avtalsstart) 
  
Kommande upphandlingar 
Bevakningstjänster (OHAB) 
Företagshälsovård 
Mark- och anläggningsarbeten, OHAB deltager 
VS-tjänster, OHAB deltager 
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§ 56/2025  Instruktioner till stämmoombud i Olofströmshus AB 

Kommunstyrelsens beslut: 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige beslutar, 

Följande instruktioner ges till ägarombudet för Olofströmshus AB. 
  
1. Att besluta i enlighet med revisorernas revisionsberättelse dvs att bevilja 
styrelsen ansvarsfrihet 
  
2. Att i övrigt besluta enligt styrelsens förslag under förutsättning att förslagen 
funnits med i kallelsen till bolagsstämman i behörig ordning 
  
3. Beslutsparagrafen justeras omedelbart. 
  
  
Ärendebeskrivning 
Vid bolagsstämman så företräder stämmoombudet Olofströms kommuns aktier. 
Stämmoombud är Ola Claesson (S) och ersättande stämmoombud är Olle Svensson (KD). 
  
Bolagsstämman äger rum 2025-05-09. 
  
I lekmannarevisorernas granskningsrapport går följande att läsa: 
”Vi bedömer att bolagets verksamhet skötts på ett ändamålsenligt och från ekonomisk 
synpunkt tillfredsställande sätt samt att den interna kontrollen har varit tillräcklig. Vi finner 
därför inte anledning till anmärkning mot styrelsens ledamöter eller verkställande direktör” 
  
I revisionsberättelse från revisionsfirman går följande att läsa: 
” Utöver vår revision av årsredovisningen har vi även utfört en revision av styrelsens och 
verkställande direktörens förvaltning för Olofströmshus 
Aktiebolag för år 2024 samt av förslaget till dispositioner beträffande bolagets vinst eller 
förlust. Vi tillstyrker att bolagsstämman disponerar vinsten enligt förslaget i 
förvaltningsberättelsen och beviljar styrelsens ledamöter och verkställande direktören 
ansvarsfrihet för räkenskapsåret.” 
  
  
Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
Instruktionerna till stämmoombuden har inte någon koppling till barnrätt eller 
jämställdhet. 
  
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 
Kallelse 
Granskningsrapport 
Årsredovisning 
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Slutligt beslut skickas till 
Ägarombud O.C 
Observatörer O.S  
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§ 57/2025  Instruktioner till stämmoombud för Olofströms Kraft AB, 
Olofströms Kraft Nät AB, Olofströms Energiservice AB och Olofströms 
Kabel-TV AB 

Kommunstyrelsens beslut: 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige beslutar, 

Följande instruktioner ges till ägarombudet för Olofströms Kraft AB, Olofströms Kraft Nät AB, 
Olofströms Energiservice AB och Olofströms Kabel-TV AB.  

1. Att besluta i enlighet med revisorernas revisionsberättelse dvs att bevilja styrelsen 
ansvarsfrihet  

2. Att i övrigt besluta enligt styrelsens förslag under förutsättning att förslagen funnits med i 
kallelsen till bolagsstämman i behörig ordning  

3. Beslutsparagrafen justeras omedelbart 

 
Ärendebeskrivning  

Vid bolagsstämman så företräder stämmoombudet Olofströms kommuns aktier. 
Stämmoombud är Ola Claesson (S) och ersättande stämmoombud är Tommy Svensson 
(KD) 

Bolagsstämman äger rum 2025-05-08  

Vid kommunstyrelsens sammanträde finns årsredovisning och följande skrivelse från 
revisionen: ”Avvikelser: Vi har inte identifierat några ej korrigerade avvikelser och har för 
avsikt att avlämna revisionsberättelser utan avvikande mening.” Handlingarna kommer att 
kompletteras inför beslut i kommunfullmäktige.  

Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv: 
Instruktionerna till stämmoombuden har inte någon koppling till barnrätt eller jämställdhet.  

Beslutsunderlag: 
Tjänsteskrivelse 
Kallelse (kompletteras) 
Granskningsrapport (kompletteras) 
Årsredovisning  

Beslutet skickas till 
Ägarombud O.C 
Observatörer T.S 
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§ 58/2025  Instruktioner till stämmoombud Skåne Blekinge vattentjänst 
AB, SBVT 

Kommunstyrelsens beslut: 

Kommunstyrelsen beslutar att ge följande instruktioner till ägarombudet för Skåne Blekinge 
vattentjänst AB 

  
1. Att besluta i enlighet med revisorernas revisionsberättelse dvs att bevilja styrelse 
respektive VD ansvarsfrihet. 
  
2. Att i övrigt besluta enligt styrelsens förslag under förutsättning att förslagen funnits med i 
kallelsen till bolagsstämman i behörig ordning. 
  
  
  
Ärendebeskrivning 
  
Vid bolagsstämman så företräder stämmoombudet Olofströms kommuns aktier. 
Stämmoombud för SBVT är Morgan Bengtsson (S), ersättande stämmoombud är Roal 
Bencic (SD). 
  
Årets stämma kommer att hållas den 24/4. 
  
I revisionsberättelsen går följande att läsa: 
” Utöver vår revision av årsredovisningen har vi även utfört en revision av styrelsens och 
verkställande direktörens förvaltning för Skåne Blekinge Vattentjänst AB för år 2024 samt av 
förslaget till dispositioner 
beträffande bolagets vinst eller förlust. Vi tillstyrker att bolagsstämman disponerar vinsten 
enligt förslaget i förvaltningsberättelsen och beviljar 
styrelsens ledamöter och verkställande direktören ansvarsfrihet för räkenskapsåret.” 
  
Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
  
Instruktionerna till stämmoombuden har inte någon koppling till barnrätt eller  
jämställdhet. 
  
  
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse  
Kallelse till stämma (kompletteras) 
Dagordning (kompletteras) 
Årsredovisning 2024  
Granskningsrapport 2024 
Revisionsberättelse 
Sammanfattad redovisning.  
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Beslutet skickas till: 
Stämmoombud M.B 
Observatör R.B 
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§ 59/2025  Instruktioner till stämmoombud Väst Blekinge miljö AB, VMAB 

Kommunstyrelsens beslut: 

Följande instruktioner ges till ägarombudet för Väst Blekinge Miljö AB. 

1. Att besluta i enlighet med revisorernas revisionsberättelse dvs att bevilja styrelse 
respektive VD ansvarsfrihet. 
  
2. Att i övrigt besluta enligt styrelsens förslag under förutsättning att förslagen funnits med i 
kallelsen till bolagsstämman i behörig ordning. 
  
  
Ärendebeskrivning 
Vid bolagsstämman så företräder stämmoombudet Olofströms kommuns aktier. 
Stämmoombud för VMAB är Bengt-Olof Nilsson (C), ersättande stämmoombud är Inger 
Ahnberg (KD).  
  
Årets stämma kommer att hållas den 24/4. 
  
I revisionsrapporten lämnas följande uttalande: ”Vi har utfört en revision av årsredovisningen 
för Västblekinge Miljö Aktiebolag för räkenskapsåret 2024-01-01 – 2024-12-31. Enligt vår 
uppfattning har årsredovisningen upprättats i enlighet med årsredovisningslagen och ger en i 
alla väsentliga avseenden rättvisande bild av Västblekinge Miljö Aktiebolags finansiella 
ställning per den 31december 2024 och av dess finansiella resultat och kassaflöde för året 
enligt årsredovisningslagen. Förvaltningsberättelsen är förenlig med årsredovisningens 
övriga delar. Vi tillstyrker därför att bolagsstämman fastställer resultaträkningen och 
balansräkningen.” 
  
Vidare skrivs: ” Utöver vår revision av årsredovisningen har vi även utfört en revision av 
styrelsens och verkställande direktörens förvaltning av Västblekinge Miljö Aktiebolag för 
räkenskapsåret 2024-01-01 – 2024-12-31 samt av förslaget till dispositioner beträffande 
bolagets vinst eller förlust. Vi tillstyrker att bolagsstämman disponerar vinsten enligt förslaget 
i förvaltningsberättelsen och beviljar styrelsens ledamöter och verkställande direktören 
ansvarsfrihet för räkenskapsåret.” 
  
Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
Instruktionerna till stämmoombuden har inte någon koppling till barnrätt eller 
jämställdhet. 
  
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 
Kallelse till stämma 
Dagordning 
Årsredovisning 2024 
Granskningsrapport 2024 
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Beslutet skickas till 
Stämmoombud och observatör. 
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§ 60/2025  Svar på remissen Ett språkkrav för språkutveckling (SOU 
2024:78) 

Kommunstyrelsens beslut: 

Olofströms kommun lämnar svar på remissen Ett språkkrav för språkutveckling med nedan 
yttrande. 

  

Ärendebeskrivning 
Olofströms kommun har från Regeringskansliet fått remittering av betänkandet ”Ett språkkrav 
för språkutveckling” (SOU 2024:78). Ärendet har tidigare hanterats i socialnämnden § 
23/2025-02-26. 

Remissvar lämnas senast 4 april till s.remissvar@regeringskansliet.se med kopia till 
s.sof@regeringskansliet.se. Vid delgivning ska diarienummer S2024/02115 samt 
remissinstansens namn anges i ämnesraden. 

Utredningen föreslår bland annat att det införs ett språkkrav i socialtjänstlagen. Kravet 
innebär att arbetsgivarna ska arbeta för att personalen har en kunskapsnivå i svenska som 
är relevant för de omsorgsinsatser som de genomför i äldreomsorgen. Utredningen föreslår 
även att det införs ett statsbidrag – svenskalyftet – som bland annat ska stimulera 
arbetsgivarna till att utveckla språkutvecklande arbetsplatser samt ge den personal som 
behöver det möjlighet att studera svenska på arbetstid. 

Yttrande/Bedömning 
Olofströms kommun delar utredningens uppfattning om att språkkrav bör införas och ska 
gälla för alla som arbetar i äldreomsorgen, oavsett titel. Att införa kravet i lagstiftningen 
betonar vikten av att frågan hålls på agendan hos arbetsgivarna.  

Gällande statsbidraget ”svenskalyftet” ställer sig Olofströms kommun mycket positiv, men 
önskar en framförhållning så att arbetsgivarorganisationerna kan arbeta språkfrämjande med 
medarbetarna på ett långsiktigt plan. 

Finansiering 
Socialnämnden framhäver i sitt beslut att: Förslaget kan medföra kostnader i framtiden 
kopplade till olika språktester och krav på en annan organisation vid rekrytering i 
äldreomsorgen, men dessa kostnader är idag svåra att förutse. 

Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
Socialnämnden har beaktat perspektiven och gjort bedömningen att det ej är aktuellt för 
ärendet. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 
SN § 23/2025-02-26 
Remissmissiv Ett språkkrav för språkutveckling 

Beslutet skickas till 
Socialdepartementet 
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Regeringskansliet 
Socialnämnden 
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§ 61/2025  Äskande om medel ur kommunstyrelsens förfogande för 
marknadsföring av Yrkeshögskolan Syds utbildningar 

Kommunstyrelsens beslut: 

100 tkr beviljas ur kommunstyrelsens förfogande för marknadsföring av Yrkeshögskolan 
Syds utbildningar. 

  

Ärendebeskrivning 
Ärendet har tidigare behandlats i utbildningsnämnden § 12/2025-02-24. Där togs följande 
beslut: ”Utbildningsnämnden begär 100 000 kronor från medel till kommunstyrelsens 
förfogande för marknadsföring av Yrkeshögskolan Syds utbildningar.” 

Vid nämndsmötet den 9 december 2024 fick utbildningsförvaltningen i uppdrag att fram ett 
underlag gällande marknadsföring av utbildningarna vid Yrkeshögskolan Syd i Olofström. 

Yttrande/Bedömning 
Inom budgetramen för 2025 finns det inte något utrymme för att hantera nedanstående 
kostnader.  

Bakgrund  

Utbildningsutbud vid Yrkeshögskolan Syd i Olofström  
För närvarande bedrivs tre utbildningar vid Yrkeshögskolan Syd i Olofström.  

 Automationsingenjör - Robot är en tvåårig platsbunden utbildning på heltid.  

 Processtekniker - smart industri är en tvåårig distansutbildning på heltid.  

 Ridlärare är en ettårig platsbunden utbildning på heltid.  

Från och med hösten 2025 kommer Yrkeshögskolan Syd förmodligen att vara den enda 
utbildningsanordnaren vid Vällaregatan 30 i Olofström. Av de tre utbildningarna är det endast 
Automationsingenjör - Robot som har regelbunden undervisning på skolan. Processtekniker - 
smart industri bedrivs på distans medan Ridlärare har undervisning vid Olofströms Ridklubbs 
anläggning.  

Konkurrens och marknadsföringsutmaningar  
Yrkeshögskolan Syd är en liten utbildningsanordnare i jämförelse med privata aktörer. 
Privata aktörer har större marknadsföringsbudgetar och kan därför synas mer och 
kommunicera sitt utbildningsutbud på en annan nivå än vad en mindre utbildningsanordnare 
som Yrkeshögskolan Syd kan.  

Myndigheten för Yrkeshögskolan betonar vikten av marknadsföring för att öka antalet 
sökande och på så sätt få ett urval vid antagningsprocessen. Ett större urval kan skapa 
bättre förutsättningar för att öka genomströmningen och examensgraden.  

Kvalitetsgranskningar av utbildningarna 
Myndigheten för yrkeshögskolan gör fördjupade kvalitetsgranskningar på 
Yrkeshögskoleutbildningar. I rapporten från 2023 bedömdes Ridlärarutbildningen ha hög 
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kvalitet. På en nyligen genomförd fördjupad kvalitetsgranskning på Automationsingenjör - 
Robot lyftes utbildningens kontinuitet och personalens kompetens som framgångsfaktorer. Vi 
har ännu inte mottagit rapporten från denna granskning. Fördjupad kvalitetsgranskning på 
Processtekniker - smart industri kommer att ske vecka 9.  

Samverkan Skåne Nordost  
Yrkeshögskolan i Olofström samverkar inom SKNO (Skåne Nordost), och den budgeterade 
kostnaden för Olofströms kommun 2025 uppgår till 119 725 kr. Denna kostnad täcker utgifter 
för personal, administration, IT, konferenser, Yrkeshögskoledagar samt marknadsföring. Av 
den budgeterade kostnaden avsätts cirka 25–30 % till marknadsföringsinsatser.  

För 2025 uppgår den totala marknadsföringsbudgeten inom SKNO till 240 000 kr. Syftet är 
att stärka synligheten och rekryteringen till utbildningarna. Marknadsföringen omfattar både 
digital annonsering i sociala medier och kampanjer i kollektivtrafiken, med målet att nå såväl 
potentiella studerande som näringslivet.  

Marknadsföringskostnader 2024  
Under 2024 användes totalt 49 683 kr för marknadsföringsinsatser för de tre utbildningarna 
vid Yrkeshögskolan Syd i Olofström. Dessa medel fördelades enligt följande:  

 Annonsering: 10 650 kr  

 Annonsering på Studentum.se: 36 250 kr  

 Webbhotell via Loopia: 2 495 kr  

 Mässmaterial: 288 kr  

Marknadsföringsbudget 2025  
Marknadsföringsbudgeten för Yrkeshögskolan Syd i Olofström 2025 är oförändrad jämfört 
med 2024 och uppgår totalt till 52 000 kr. Av detta belopp är 45 000 kr avsatta för allmänna 
marknadsföringsinsatser och 7 000 kr specifikt för annonsering.  

Förslag på marknadsföringsinsatser  

●Utveckla Yrkeshögskolans hemsida: En domän för Yrkeshögskolan finns redan, och 
hemsidan kan uppdateras regelbundet av befintlig personal. För att hålla innehållet aktuellt 
och attraktivt kan nya idéer och upplägg behöva implementeras kontinuerligt. Denna 
marknadsföringsinsats motiveras av att en modern och engagerande hemsida kan öka 
spridningen av information om Yrkeshögskolan Syd i Olofström och därmed förbättra 
rekryteringen av nya studerande.  

Utbildningsledarna anser att en mer dynamisk och levande hemsida skulle vara en klar 
förbättring jämfört med kommunens nuvarande webbplats, som har ett annat primärt syfte. 
För att skapa en mer engagerande och attraktiv digital närvaro kan hemsidan utformas med 
en ändamålsenlig layout, fler bilder samt intervjuer med studerande. Dessutom kan den 
innehålla reportage om pågående utbildningar, vilket ger en levande bild av verksamheten 
och inspirerar fler att söka till utbildningarna.  

●Producera filmklipp: Förslaget innebär att ett övergripande filmklipp tas fram för 
Yrkeshögskolan Syd i Olofström, samt separata filmklipp för respektive utbildning. 
Filmklippen kan återanvändas vid flera tillfällen under en längre period, och nya filmklipp 
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beräknas behöva produceras ungefär vart tredje år för att hålla innehållet aktuellt. 
Motiveringen till denna marknadsföringsinsats är att filmklipp är ett effektivt sätt att nå ut till 
unga målgrupper och sprida information om utbildningarna. Behovet av filmklipp har även 
uttryckts av både ledningsgruppen för utbildningen Automationsingenjör – Robot och 
Studentum.se. Yrkeshögskolan Syd i Olofström kan använda filmklippen i flera olika kanaler 
för att maximera spridningen och synligheten. Exempelvis kan de publiceras på 
Studentum.se, visas på en egen TV-skärm inom skolan samt delas på sociala medier för att 
nå potentiella sökande.  

●Nå ut till potentiella sökande på sociala medier: Marknadsföring i sociala medier bör 
främst genomföras under perioden februari till augusti för att effektivt nå potentiella sökande. 
Motiveringen till denna marknadsföringsinsats är att utbildningsledarna ser ett tydligt behov 
av att synas i digitala kanaler för att nå ut till fler framtida studerande. Sociala medier 
erbjuder en kostnadseffektiv och målgruppsanpassad kanal för att sprida information om 
Yrkeshögskolan Syd i Olofström och dess utbildningar. En aktiv närvaro på plattformar 
såsom Facebook och Instagram kan öka engagemanget och förbättra räckvidden för 
rekryteringsinsatserna. Genom att öka antalet följare på exempelvis en Facebook-sida 
skapas bättre förutsättningar för att sprida information vidare, både genom delningar från 
användare och via riktad annonsering. 

Kostnadsberäkningar 

Vad Kostnad 

Utveckla hemsida (osäker kostnad) 90 000 - 130 000 kr 

Producera filmklipp 70 000 - 130 000 kr 

Nå ut till potentiella sökande via sociala medier 15 000 - 20 000 kr 

Total 175 000 - 280 000 kr 

Finansiering 
100 tkr tas från kommunstyrelsens förfogande för finansiering av projektet. 

Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
Perspektiven har ej beaktats i underlaget från utbildningsnämnden. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 
UBN § 12/2025-02-24 

Beslutet skickas till 
Utbildningsnämnden 
Utbildningsförvaltningschef P.H 
Ekonom A.S 
Ekonomichef K.A 
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§ 62/2025  Svar på remiss Regional kulturplan för Blekinge 2026-2029 

Kommunstyrelsens beslut: 

Olofströms kommun lämnar svar på remissen Regional kulturplan för Blekinge 2026-2029 
med nedan yttrande. 

  

Ärendebeskrivning 
Ärendet har tidigare behandlats i kultur- och fritidsnämnden § 11/2025-02-07. 

Den regionala kulturplanen är en del av Kultursamverkansmodellen som innebär att 
regeringen har gett regionerna i uppdrag att fördela vissa statsbidrag till regional 
kulturverksamhet. Som ett underlag för fördelning av de statliga bidragen tas en regional 
kulturplan fram. Kultursamverkansmodellen ger ökad möjlighet till regionala prioriteringar och 
bidrar till att de nationella kulturpolitiska målen uppnås.  

Region Blekinge har i uppdrag att arbeta fram en ny kulturplan vart tredje år, där det beskrivs 
hur regionen tillsammans med andra kulturaktörer, däribland kommuner, kulturskapare och 
civilsamhälle vill arbeta för att utveckla kulturlivet i Blekinge.  

Det förs kontinuerlig dialog om utvecklingsfrågor med flertalet kulturaktörer i Blekinge. I 
samband med att en ny kulturplan tas fram förs tätare politiska dialoger, ämnesspecifika 
dialoger samt dialoger med representanter från det professionella kulturlivet och 
civilsamhället. Ett frågeformulär skickades ut till aktörer inom kulturlivet, såsom 
professionella kulturskapare och kulturföreningar. Ett öppet kulturmingel arrangerades den 
27 april 2024 för allmänheten, kulturskapare och kulturföreningar.  

Den 17 maj bjöd Region Blekinges kultur- och bildningsutskott och tjänstemän från de 
regionala kulturverksamheterna in till en kulturplansdialog i Olofström, där representanter för 
kommunstyrelsen, kulturnämndens presidium samt tjänstemän från kommunledningen och 
kulturenheten deltog. Vid mötet fördes samtal om framtagandet av planen och hur kulturlivet 
ser ut i Olofströms kommun och Blekinge idag, samt hur tankarna går för framtiden.  

Olofströms kommun har fått möjlighet att yttra sig över remissversionen av Regional 
kulturplan för Blekinge 2026-2029. Sista datum för att svara på denna remiss är den 14 april. 

Yttrande/Bedömning 
Remissversionen av Regional Kulturplan 2026-2029 ger en heltäckande bild av den 
regionala kulturen i Blekinge, dess olika aktörer, områden och utmaningar. Med tydlig 
koppling till de nationella kulturpolitiska målen, återspeglas de kulturpolitiska principerna och 
den flernivåsamverkan som sker mellan statlig, regional och kommunal nivå. Kulturplanen 
har en tydlig disposition och hänvisar till såväl forskning som andra utvecklingsplaner, vilket 
gör den användbar och lätt att hänvisa till i det fortsatta utvecklingsarbetet.  

Kulturplanen beskriver såväl kulturskaparnas som arrangörernas och de olika 
konstformernas förutsättningar och utmaningar. Den sätter de kulturpolitiska frågorna i ett 
samtida perspektiv och lyfter genomgående fram vikten av kulturell infrastruktur för att 
möjliggöra fortsatt utveckling av samhället i stort. 
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Med avstamp i ovan kan konstateras att remissversionen till regional kulturplan på flera 
ställen lyfter fram det regionala samarbetet med Olofström som en litterär nod Blekinge, 
vilket Olofströms kommun är fortsatt positiva till.  

I inbjudan till att lämna yttrande önskas tydligt angivna hänvisningar till de kapitel som avses. 
Nedan följer därför synpunkter i kronologisk ordning.  

Förslag till justeringar:  
Sidan 13: Under rubriken ”Kommuner och region tillsammans”.  
I beskrivningen av ideella föreningslivet lyfts föreningarna fram som möjliggörare av ett brett 
kulturliv med stark förankring i civilsamhället. Vilket inte kan nog understrykas. Här skulle 
man därför också kunna ta upp den stora utmaningen som kulturföreningarna står inför, 
nämligen återväxten i föreningslivet. Många föreningar har en stor utmaning att rekrytera 
yngre medlemmar och styrelseledamöter, i samma takt som många eldsjälar blir allt äldre.  

Föreningarnas betydelse för kulturlivet, samt deras utmaningar under den kommande 
kulturplansperioden kunde ha lyfts fram och problematiserats mer. Denna fråga hör också 
hemma i andra delar av planen som berör den kulturella infrastrukturen, bidrags- och 
organisationsformer.  

Sidan 16: I faktarutan 
– Scener: det ska stå utomhusscenen i ”Holje Park”  

- Privata aktörer: ”Tulseboda ungdomscirkus” (som bedriver cirkusskola för barn i Kyrkhult)  

- Under ”Större projekt” kan läggas till ”Etablering av internationell bokby i Jämshög” samt 
”Förstudie för en mötesplats för det industriella kulturarvet”.  

Sidan 24: Kulturella och kreativa branscher  
Här nämns digitaliseringen som en faktor som radikalt påverkar konst- och kulturskapare. 
Men det nämns inget om Artificiell generell intelligens, AI som kanske är en ännu större 
utmaning för den framtida arbetsmarknaden och möjligheten till försörjning för kulturskapare.  

AI nämns endast i ett sammanhang i Kulturplanen och det är i avsnittet om Musik (sidan 30). 
Men eftersom detta i allt större utsträckning kommer att beröra både kulturskapare och 
aktörer som köper in kultur, skulle ämnet med fördel även kunna läggas in och 
problematiseras i avsnittet om Konst (sid 36), Film (sid 38), Litteratur (sid 47) samt i avsnittet 
Biblioteksverksamhet (sid 49).  

Sid 35: Dans  
I detta avsnitt får cirkus som konstform endast några få raders utrymme och beskrivs som 
något som endast arrangeras vid enstaka tillfällen. I detta sammanhang borde man lyfta fram 
Tulseboda ungdomscirkus som sedan många år bedriver cirkusskola i Kyrkhult. Just nu har 
man grupper för barn i åldern 6-12 år samt 13-18 år. Sommartid arrangeras cirkusläger.  

Sid 48 Faktarutan om Regionala aktörer - litteratur  
Här saknas de litterära sällskapen. 

Finansiering 
Ej aktuellt. 
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Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
I kultur- och fritidsnämndens beslut har barnrätts- och jämställdhetsperspektiven beaktats 
med följande motivering: 

Barns tillgång till kultur och eget skapande är en del av FN:s Barnkonvention. Barnen har 
genom Blekingemodellen – barnens egen kulturgaranti - också en central plats i 
remissversionen av Regional kulturplan för Blekinge 2026-2029. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 
Förlängd svarstid 
KFN § 11/2025-02-07 
Inbjudan från Region Blekinge att lämna synpunkter på remissen 
Remiss Regional kulturplan för Blekinge 2026-2029 

Beslutet skickas till 
KFN 
Kulturchef A.L 
Region Blekinge 
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§ 63/2025  Övergångsställe Vilshultsvägen 

Kommunstyrelsens beslut: 

Olofströms kommun avslår förslaget att övergångsställe ska anordnas på Vilshultsvägen. 

  

Ärendebeskrivning 
Önskemål om att anordna övergångsställe på Vilshultsvägen i höjd med nummer 27 har 
inkommit till förvaltningen. 

Yttrande/Bedömning 
Anordnandet av ett övergångsställe är aldrig en trafiksäkerhetsåtgärd utan dem anordnas för 
att öka framkomligheten för fotgängare. 

För att anordna ett övergångsställe ska det vara så pass mycket trafik på den aktuella gatan 
att det är svårt att ta sig över utan stöd av ett övergångställe samtidigt som det ska finnas en 
tydlig efterfrågan för att kunna gå över just där och det ska finnas målpunkter på båda sidor 
av gatan. Övergångsställen bör inte ligga för nära varandra. 

På Vilshultsvägen i höjd med Vilshultsvägen 27 där övergångsställe önskas anordnas, är 
trafikbelastningen relativt låg. Vilshultsvägen har genomfartstrafik. Bedömningen utifrån 
förutsättningarna på platsen är att det inte är så pass mycket trafik på gatan att det är svårt 
att ta sig från en sida av Vilshultsvägen till den andra, trots avsaknaden av ett 
övergångsställe. På Vilshultsvägen finns målpunkter på ena sidan där man som fotgängare 
kan behöva korsa gatan. Dessa målpunkter utgörs av trygghetsboende samt verkstad. Vid 
Vilshultsvägens anslutning till Rydvägen finns ett övergångsställe anordnat. 

Teknisk samordnare Infrastrukturs bedömning utefter riktlinjer för anordnandet av 
övergångsställen tillsammans med förutsättningarna för den aktuella gatan, är att ett 
övergångsställe inte ska anordnas på platsen.  

Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
Har beaktats och bedömning görs att respektive perspektiv inte påverkas. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 

Beslutet skickas till 
Teknisk samordnare Infrastruktur R.J 
Teknisk chef AK.R 
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§ 64/2025  Uppdaterade ägardirektiv för direkt och indirekt ägda bolag 

Kommunstyrelsens beslut: 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige beslutar, 
 
Olofströms kommuns ägardirektiv antas för direkt och indirekt ägda bolag. 

Därmed upphör kommunfullmäktiges beslut §17/2015-02-09 att gälla. 

Bolagsstämmorna i Holje Holding AB, Olofströms Kraft AB med helägda dotterbolag samt 
Olofströmshus AB ges i uppdrag att antaga det uppdaterade ägardirektivet. 

  

Ärendebeskrivning 
Nuvarande ägardirektiv är från 2015 och sedan dess har det hänt en hel del. Dåvarande 
näringslivsbolaget har fusionerats med Olofströmshus vilket gör att de specifika 
ägardirektiven till Näringslivsbolaget har strukits. Hänvisningar till energi- och klimatstrategi 
har ersatts med kommunens styrmodell och hållbarhetsarbete. 

Genomgående har upprepningar av vad som står i lagtext strukits då detta hör inte hemma i 
ett ägardirektiv. 

Holje Holdings roll som styrande ägarbolag har lyfts fram och det anges särskilt att 
moderbolagets bolagsstämma kan besluta om specifika ägardirektiv som ska antas av 
dotterbolagens bolagsstämmor. Det tydliggörs också att ägarbolagets ska se till att 
koncernen inte betalar mer skatt än som skulle skett om all kommunal verksamhet som 
bedrivs i helägda bolag skulle bedrivits i ett enda bolag. 

För Olofströms Kraft har avkastningskravet förtydligats genom att det är den konsoliderade 
omsättningen i Kraftkoncernen som ska räknas samt att VA-verksamheten inte ska räknas in 
i avkastningskravet – varken resultat- eller omsättningsmässigt. 

Yttrande/Bedömning 
Beslutsförslaget har beretts av kommunens ekonomichef där avstämningar har gjorts med 
kommunchef och bolagschefer. Inkomna synpunkter har beaktats och bolagen har angett att 
de inte har några invändningar mot förslaget som det nu ser ut. 

I bilagan ”Ägardirektiv helägda bolag2025jfr2015” går det enkelt att se vad som tillkommit 
respektive har strukits. Överstruken röd text har strukits med understruken röd text har 
tillkommit. 

Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
Någon påverkan på barnrätts- och/eller jämställdhetsperspektiv har inte identiferats. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 
Förslag till ägardirektiv 

Slutgiltigt beslut skickas till 
Ekonomichef K.A 
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Kommunchef I.R 
Olofströms Kraft AB 
Olofströmshus AB 
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§ 65/2025  Remissvar över betänkandet SOU, Kommunal anslutning till 
Utbetalningsmyndighetens verksamhet (SOU 2025:20) 

Kommunstyrelsens beslut: 

Remissvar antas över betänkandet SOU, Kommunal anslutning till 
Utbetalningsmyndighetens verksamhet (SOU 2025:20). 

  

Ärendebeskrivning 
Olofströms kommun har blivit utvald som en av 125 remissinstanser att svara på 
betänkandet om SOU, Kommunal anslutning till Utbetalningsmyndighetens verksamhet 
(SOU 2025:20). 

Utredningen SOU 2025:20 har haft i uppdrag att kartlägga felaktiga kommunala utbetalningar 
och föreslå hur kommuner kan anslutas till Utbetalningsmyndighetens verksamhet. Syftet är 
att stärka kontrollen över välfärdsutbetalningar och minska risken för fusk och felaktiga 
utbetalningar. 

Kommunala utbetalningar har hittills inte granskats på samma sätt som statliga utbetalningar, 
trots att det finns tecken på omfattande felaktigheter. Framför allt handlar det om ekonomiskt 
bistånd, ersättning för personlig assistans, skolpeng till friskolor samt bidrag till privata 
utförare och föreningar. Med en kommunal anslutning till Utbetalningsmyndigheten skulle 
dataanalyser och granskningsmetoder som redan används på statlig nivå även kunna 
tillämpas på kommunala utbetalningar. 

Utredningen föreslår tre alternativa modeller för anslutning: 

1. Fullständig anslutning där kommunernas utbetalningar registreras i 
Utbetalningsmyndighetens transaktionskontosystem och granskas genom dess 
analysverksamhet. 
2. Begränsad anslutning där kommunerna endast deltar i dataanalys och granskning, men 
hanterar sina betalningar själva. 
3. Enbart transaktionskonto där utbetalningar registreras för bättre kontroll, men utan att 
omfattas av analysverksamheten. 

En central fråga för kommunerna är hur anslutningen påverkar självstyret, administrationen 
och de ekonomiska konsekvenserna. 

Yttrande/Bedömning 
Förslaget har granskats av samtliga förvaltningschefer som har haft möjlighet att inkomma 
med synpunkter för att påverka förslaget till politiken. Samtliga ställer sig bakom förslaget till 
remissvar, bilaga. Remissvaret ger följande sammanfattning: 

Vi delar utredningens uppfattning att felaktiga utbetalningar och välfärdsbrottslighet är ett 
allvarligt samhällsproblem som kräver kraftfulla åtgärder. Att stärka arbetet för att upptäcka 
och förhindra sådana utbetalningar är därför angeläget. Olofströms kommun ställer sig 
positiv till att kommuner ges möjlighet att ansluta sig till Utbetalningsmyndighetens 
verksamhet, men anser att anslutningen bör vara frivillig och baseras på en genomtänkt 
implementeringsplan. 
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Vi ser behov av ytterligare utredning av de ekonomiska och praktiska konsekvenserna för 
kommunerna innan ett definitivt beslut fattas. Vi förordar att regeringen noggrant väger in 
remissinstansernas synpunkter och säkerställer att eventuella åtgärder inte medför 
oproportionerliga administrativa eller ekonomiska påfrestningar för kommunerna. Vidare 
anser vi att en nära dialog mellan staten och kommunsektorn är avgörande för att säkerställa 
en smidig och effektiv implementering. 

Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
Det är viktigt att säkerställa att skärpta kontroller inte leder till att barn i ekonomiskt utsatta 
familjer drabbas av fördröjda eller stoppade utbetalningar. 

Förslaget kan ha positiva effekter genom att minska risken för att offentliga medel 
missbrukas inom friskolor, barnomsorg och andra välfärdstjänster som påverkar barn. 

Eftersom en stor andel av mottagarna av ekonomiskt bistånd och assistansersättning är 
kvinnor, är det viktigt att en utökad kontroll inte leder till en oskälig administrativ börda eller 
försämrade möjligheter till försörjning. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 
Betänkande kommunal anslutning till Utbetalningsmyndighetens verksamhet 
Remissmissiv 
Förslag till remissvar 

Beslutet inklusive remissvar skickas till 
Socialförvaltningen 
Utbildningsförvaltningen 
Kommunchef I.R 
Ekonomichef K.A 
Regeringskansliet enligt missiv 
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§ 66/2025  Medborgarförslag - Förlänga elljusspåret mellan Halenslingan 
och Blåsegylet samt sätta upp belysning runt hela rundan vid Blåsegylet 

Kommunstyrelsens beslut: 

Medborgarförslaget avslås att förlänga elljusspåret mellan Halenslingan och Blåsegylet samt 
sätta upp belysning runt hela rundan vid Blåsegylet. 

  

Ärendebeskrivning 
Det har inkommit ett medborgarförslag där förslagsställaren föreslår att kommunen ska 
förlänga elljusspåret i Halen så att det sträcker sig ner till Blåsegylet och går runt Blåsegylet. 
Det skulle innebära att elljusspåret totalt blir cirka 4,6 kilometer.  

Förslagsställaren tycker att träningsmöjligheterna under vinterhalvåret är relativt 
begränsade.  

Yttrande/Bedömning 
Förlängningen av elljusspåret och Blåsegylet som förslagsställaren föreslår ligger inom 
Halens naturreservat. Vilka åtgärder som får och ska genomföras i reservatet styrs av en 
skötselplan för reservatet. I reservatsföreskrifterna är inte en utökning av elljusspåret med 
som en åtgärd.  

Flera studier påvisar att belysning påverkar den biologiska mångfalden och ekosystem 
negativt. Med anledning av det tycker teknisk samordnare att det inte är lämpligt att utöka 
belysningen i reservatet, då reservatets syfte till stor del är att bevara och gynna den 
biologiska mångfalden.  

För den som vill springa längre löprundor även under vinterhalvåret så finns möjligheten att 
springa flera varv på elljusspåret eller istället springa på de belysta gång-och cykelvägarna 
under dygnets mörka timmar.  

Att belysa en sträcka på 2 kilometer kostar cirka 1,5 miljoner i investeringskostnader för 
belysningen och 800 tkr för iordningställande av mindre grusväg. Utöver detta tillkommer 
anslutningsavgifter samt behov av en ökad driftsbudget för avskrivnings- och 
driftskostnader.  

Finansiering 
Ska projektet genomföras behöver medel avsättas i kommunledningsförvaltningens 
investeringsbudget för 2026. Driftsbudgeten för berörd verksamhet behöver också utökas.  

Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
Barnrätts- och jämställdhetsperspektivet har beaktats och beslutet bedöms inte innebära 
negativa konsekvenser för barnrätt- och jämställdhetsperspektivet.  

En frisk natur är lika viktig för vårt mentala och fysiska välbefinnande. Den är också viktig för 
vårt samhälles förmåga att hantera globala förändringar, hälsohot och katastrofer. Genom att 
värna den biologiska mångfalden värnar vi om att jorden och de som lever på den ska ha en 
god fysisk och mental hälsa och på så sätt bidrar vi inte till negativa konsekvenser ur 
barnrätts- och jämställdhetsperspektivet.  
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Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 
Medborgarförslag  

Beslutet skickas till 
Förslagsställaren  
Teknisk Chef AK.R 
Teknisk samordnare Offentlig miljö L.P  
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§ 67/2025  Svar på motion om att göra halenområdet ännu mer attraktivt 
genom ett utegym - Ana Pezo (KD) 

Kommunstyrelsens beslut: 

Ärendet återremitteras för att kompletteras med en kostnadsberäkning. 

  

Ärendebeskrivning 

Kristdemokraterna i Olofström har inkommit med en motion om att göra Halenområdet ännu 
mer attraktivt genom ett utegym.  

Motionären beskriver att ett utegym skulle öka attraktionen till halenområdet, samt 
uppmuntra till fysisk rörelse. Motionärens förslag är att utegymmet ska placeras i 
anslutningen till det belysta elljusspåret eftersom det är lättillgängligt och gör det enkelt för 
såväl gammal som ung att stanna upp och göra lite mera utmanande övningar i den 
vardagliga motionsrundan.  

Motionären föreslår också att lämpliga redskap väljs ut av kultur- och fritid.  

Kultur-och fritidsnämnden behandlade motionen på sitt sammanträde 2024-12-13 och ställde 
sig positiva till utegym i Halen eller på andra platser i kommunen. Men då halen området 
förvaltas av tekniska avdelningen så lämnade de sin bedömning för vidare handläggning av 
tekniska avdelningen och kommunstyrelsens arbetsutskott.  

Yttrande/Bedömning 
Teknisk samordnare för offentlig miljö håller med kultur-och fritidsnämnden i deras yttrande 
om att ett utegym ger mycket glädje och motion. Precis som kultur- och fritidsnmämnden 
uppger så finns det redan idag ett mindre utegym vid elljusspåret vid Halen.  

Teknisk samordnare för offentlig miljö tycker att det finns bättre placeringar för ett utegym i 
kommunen än i halenområdet. För att ett utegym ska användas av så många olika 
målgrupper som möjligt så är det en fördel ifall utegymmet placeras i anslutning till 
bostadsområde, skola och kommunikationer.  

I budgetprocessen för 2025 ansökte kultur- och fritidsnämnden om utökade ekonomiska 
medel för investering av ett utomhusgym i kommunen. Det förslaget avslogs av 
kommunfullmäktige i samband med att budget 2025 antogs. Därmed finns det inte en 
ekonomisk ram för investering av ett utegym, varken hos tekniska avdelningen eller hos 
kultur- och fritid.  

Teknisk samordnares bedömning och yttrande är därmed att det i nuläget inte bör uppföras 
ett utegym i halenområdet, eftersom det inte finns någon budget för det samt att det finns 
bättre placeringar i kommunen för ett utegym.  

Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
Konsekvenserna ur ett barnrätts- och jämställdhetsperspektiv bedöms vara neutrala.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 
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Motion – Gör Halenområdet ännu mer attraktivt genom ett utegym- Ana Pezo KD  
Beslut KFN § 79/2024 Yttrande angående motion om att göra Halenområdet attraktivare med 
utomhusgym 

Beslutet skickas till 
Teknisk samordnare L.P 
KFN 
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§ 68/2025  Beslut om förslag till avtal för laddinfrastruktur 

Kommunstyrelsens beslut: 

Avtal godkänns om laddinfrastruktur på fastighet med parkering med minst 20 
parkeringsplatser och minst en uppvärmd byggnad som inte är bostad. 

  

Ärendebeskrivning 
Den 1 januari 2025 trädde Boverkets retroaktiva krav på laddinfrastruktur i kraft. Detta krav 
innebär att uppvärmda byggnader som inte är bostadshus och som har fler än 20 
parkeringsplatser, antingen i byggnaden eller på dess tomt, måste ha minst en 
laddningspunkt för elfordon.  

Bakgrunden till detta krav är att främja övergången till elfordon och stödja en hållbar 
transportsektor genom att öka tillgängligheten till laddningsinfrastruktur. Redan 2021 infördes 
krav på laddinfrastruktur vid ny- och ombyggnationer. De retroaktiva kraven från 2025 syftar 
till att utöka laddmöjligheterna även i befintliga byggnader för att påskynda elektrifieringen av 
fordonsflottan.  

Detta kravet gäller inte för ouppvärmda byggnader, bostadshus eller byggnader avsedda för 
totalförsvaret. 

Yttrande/Bedömning 
I arbetet med att kunna följa lagkravet som började gälla den 1 januari 2025 har följande 
platser identifierats för kraven om uppvärmda byggnader som inte är bostadshus och som 
har fler än 20 parkeringsplatser inom samma fastighet: 

 Vilboksskolan 

 Ekerydsskolan 

 Jämshögs skola  

 Gränums skola 

 Ishallen 

I samarbete med samma företag vi tidigare har samarbetat med har vi kommit fram till ett 
avtal som gynnar både företaget och kommunen. För att komma vidare behöver avtalen för 
dessa platserna bli undertecknade så arbetet med att kunna följa lagkravet kan fortgå.  

Finansiering 
Inom befintlig budget.  

Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
Barnrätts- och jämställdhetsperspektivet bedöms inte påverkas. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 
Förslag nyttjanderättsavtal lagstiftning 
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Beslutet skickas till 
Kommunchef I.R 
Samhällsutvecklingschef Ö.H 
Tekniskchef AK.R 
Driftingenjör P.P 
Miljösamordnare och landsbygdsutvecklare K.M 
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§ 69/2025  Olofströms station - Viljeinriktning norra trafikkorsningen 

Kommunstyrelsens beslut: 

Kommunstyrelsen beslutar att det vidare arbetet med detaljplan ska utgå från alternativet 
som använder befintlig väganslutning. (alt 102) 

  

Ärendebeskrivning 
Som en del av arbetet med sydostlänken kommer en tågstation i Olofström tillkomma. I 
arbetet med detaljplan och utformning av stationsområde kommer ny anslutning för 
fordonstrafik till och från stationsområdet behöva komma till i norra delen av stationsområdet. 
I den södra delen kommer fortsatt cirkulationsplatsen riksväg 15 - Petreforsgatan användas. 
Områdets utformande med två anslutningar har som primära funktioner att agera avlastande 
på riksvägen, jämfört alternativ med endast en anslutning, samt att bussar ska kunna 
passera igenom stationsområdet snarare än att säckkörning ska förekomma.  

Kommunen har låtit Tyréns undersöka två alternativa korsningsutformningar för den norra 
anslutningen. Första förslaget är att en cirkulationsplats anläggs i korsningen riksväg 15 – 
väg 116/ Rydvägen (ritningar märkta ”101…”) och det andra förslaget är att befintlig in och 
utfart till fastigheten Holje 116:116 (fyrvägskors vid infart till drivmedelsstation) används 
(ritningar märkta ”102…”). De båda alternativen kommer innebära att mark på fastigheten 
Holje 116:116 behöver förvärvas av kommunen och alternativen med en cirkulationsplats 
medför att mark tillhörande Holje 111:9 också behöver förvärvas. 

Alternativen har för och nackdelar som presenteras närmare på mötet.  

Som underlag presenteras granskningshandlingar. Slutversion av handlingar färdigställs av 
konsult senast den 14 mars och presenteras på kommunstyrelsens arbetsutskott. 

Yttrande/bedömning 
Trafikverket har sett båda alternativen som genomförbara. De framhåller dock att åtgärd med 
ny cirkulation med största sannolikhet kräver ny vägplan vilket behöver beaktas ur 
tidsaspekt.  

Finansiering 
Samtliga åtgärder inom området mellan järnvägen och riksväg 15 som görs på kommunens 
initiativ bekostas av kommunen. Kostnadsberäkning för alternativen finns enligt bilaga.  

I sammanställningen av kostnader har höjd tagits för den dyrare trapplösningen med 
cykelparkeringsdäck och trappa tagits. Detta kommer korrigeras i enlighet med tidigare fattat 
beslut till slutversionen av handlingarna.  

Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
Frågan lyfts under det vidare arbetet med detaljplan. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2025-03-07 
Granskningshandling Olofström – Strukturplaner, 2024-12-17 (Tyréns) 
Granskningshandling PM Kapacitetsberäkning, 2024-12-17 (Tyréns) 
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Granskningshandling Sammanställning kostnader 2024-12-20 (Tyréns) 
Granskningshandling ritningar (Tyréns) 

Beslutet skickas till 
Samhällsutvecklingschef Ö.H 
Planarkitekt O.S 
Samordnare teknisk infrastruktur R.J 
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§ 70/2025  Prioritering fysisk planering mars 2025 

Kommunstyrelsens beslut: 

Prioritering godkänns för fysisk planering 

  

Ärendebeskrivning 
Kommunledningsförvaltningen arbetar med ny översiktsplan, planprogram samt flertalet 
detaljplaner. Detta är fler uppdrag än vad som är möjligt att arbeta med samtidigt utifrån 
nuvarande resurser vilket innebär att prioriteringar måste göras. Att en prioritering av 
uppdragen inom fysisk planering finns skapar tydlighet såväl internt som externt. 

Yttrande/Bedömning 
Förvaltningens bedömning är att prioriteringslistan skapar tydlighet för politik, tjänstepersoner 
samt externa parter vilken prioritering som föreligger. 

Kommunens nya förslag till översiktsplan är under antagande vilket kommer aktualisera en 
dialog kring nuvarande och kommande detaljplaneprojekt i samband med att översiktsplanen 
fått laga kraft. Då översiktsplanen inte antagits av kommunfullmäktige ännu har förvaltningen 
i förslaget till mars 2025 inte gjort några större ändringar från senaste översynen av 
prioriteringslistan. Förvaltningens mening är att en fördjupad dialog behöver tas i samband 
med laga kraft av översiktsplan och att större ändringar i prioriteringslistan nu riskerar att ha 
en negativ påverkan på planproduktionstakten om större ändringar åter ska görs efter 
nämnda dialog.  

Prio - Översiksplan och detaljplaner - Processteg 
1    Översiktsplan    Antagande 
2    Detaljplan för stationsläge Olofström    Arbete inför samråd 
3    Detaljplan för bangård    Samråd 
4    Detaljplan för EBP    Arbete inför samråd 
5    Detaljplan för stationsläge Vilshult    Arbete inför samråd 
6    Planprogram för Dannfältet    Arbete inför samråd 
7    Detaljplan för Holje 160:57, Gamla Torg    Arbete inför samråd 
8    Detaljplan för Holje 5:59, Västra Bommareviken    Arbete inför granskning 
9    Detaljplan för Centrum 4    Arbete inför samråd 
Övriga detaljplaner är i nuläget vilande.  

Finansiering 
Prioriteringen har för avsikt att vara synkroniserad med exploateringsbudget. 

Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
Prioritering i arbetet med uppdrag inom fysisk planering kan påverka barnrätts- och 
jämställdhetsperspektiv i viss grad beroende på vilka planer och projekt som prioriteras högt 
respektive lågt. Förvaltningens bedömning är att perspektiven främst bör beaktas i respektive 
planprocess. 
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 Protokoll 50(59) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-04-01  

 
Kommunstyrelsen 

KS § 70/2025  KS 2024/2714  
  

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2025-03-11 
Planprio mars 2025 

Beslutet skickas till 
Byggnadsnämnden 
Samhällsutvecklingschef Ö.H 
Teknisk chef AK.R 
Planarkitekt O.S, P.G 
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 Protokoll 51(59) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-04-01  

 
Kommunstyrelsen 

KS § 71/2025  KS 2025/533  
  

§ 71/2025  Yttrande- Remiss Ett tydligt regelverk för aktivt skogsbruk 
SOU 2024:91 

Kommunstyrelsens beslut: 

Olofströms kommun skickar nedanstående yttrande till regeringskansliet avseende 
utredningen för Ett tydligare regelverk för ett aktivt skogsbruk.  

  

Ärendebeskrivning 
Det har inkommit en remiss på en utredning från regeringskansliet som avser ”ett tydligt 
regelverk för aktivt skogsbruk”. Remissen omfattar en översyn av den nationella 
skogspolitiken och dess utveckling sedan Sveriges inträde i EU samt de ändringar som skett 
i skogspolitiken sedan den politiska skogsreformen infördes 1993.  

Syftet med utredningen är att utveckla en framtida ändamålsenlig skogspolitik som främjar 
ett långsiktigt hållbart konkurrenskraftigt skogsbruk, ökad skoglig tillväxt och en långsiktigt 
ökad tillgång till hållbar skoglig biomassa för att fullt ut kunna bidra till klimatomställningen 
samt jobb och tillväxt i hela landet. 

Yttrande/Bedömning 
Olofströms kommun tycker det är bra att regeringen gör en översyn av det regelverk som 
funnits sedan 1993 för att vara mer anpassat för dagens målsättningar och förutsättningar för 
svenskt skogsbruk.  

De ändringar som är föreslagna i utredningen och som eventuellt blir aktuella framåt för vårt 
skogsbruk i Olofströms kommun får vi förhålla oss till när det blir aktuellt. Olofströms 
kommun har därmed inget att erinra på utredningen.  

Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
Konsekvenserna av barnrätts- och jämställdhetsperspektivet bedöms som neutrala. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 
Remiss ”ett tydligt regelverk för svenskt skogsbruk” 

Beslutet skickas till 
Teknisk chef AK.R 
Teknisk samordnare L.P 
Regeringskansliet enligt missiv 
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 Protokoll 52(59) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-04-01  

 
Kommunstyrelsen 

KS § 72/2025  KS 2025/671  
  

§ 72/2025  Val av ägarrepresentant i Inera AB 

Kommunstyrelsens beslut: 

Som ägarrepresentant på Inera ABs ägarråd t.o.m. 2027 väljs Andreas Brovall (C) 

Vid förhinder ersätts ägarrepresentanten av Roal Bencic (SD) 
  
  
Ärendebeskrivning 

Olofströms kommun är en av ägarna till Inera. Inera är ett digitaliseringsbolag som på 
uppdrag av kommuner och regioner bidrar till välfärdens utveckling. De presenterar sig som 
Sveriges digitala ingång till hälsa, vård och omsorg och utvecklar digital infrastruktur för en 
sammanhållen välfärd. 
  
Ägarrådet är Inera AB:s högsta beslutande organ, genom vilket ägarna gemensamt beslutar 
om bolagets strategiska inriktning framåt. Ägarrådet fastställer även ägardirektiv, 
ägaröverenskommelse samt utser styrelseledamöter inför Ineras bolagsstämma. Samtliga 
delägare kallas till ägarrådet som i år hålls den 28 april. Det som beslutas på ägarrådet ska 
sedan bekräftas på Ineras bolagsstämma den 11 juni 2025. Ägarrådet hålls digitalt och 
webbsänds också via skr.se. 
  
  
Beslutet skickas till:  
Förtroendemannaregister C.T 
Valda 
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 Protokoll 53(59) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-04-01  

 
Kommunstyrelsen 

KS § 73/2025  KS 2025/15  
  

§ 73/2025  Medel till kommunstyrelsens förfogande 

Kommunstyrelsens beslut: 

Informationen antecknas till protokollet. 

  
 

Ärendebeskrivning 

Avstämt 2025-03-21 
  

Beslutsdatum Beskrivning Nämnd 
      Återstår av budget 2025 
  Anslag budget 2025 - 10 403 
    -   
2024-12-11 2024/3431-1 Utredare KS -840 

2024-12-19 
2024/3505-1 Tjänst 
kulturavdelningen KFN -135 

Summa     9 428 
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 Protokoll 54(59) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-04-01  

 
Kommunstyrelsen 

KS § 74/2025  KS 2025/13  
  

§ 74/2025  Delegationsbeslut 

Kommunstyrelsens beslut: 

Redovisningen godkänns. 

  
  
Ärendebeskrivning 

Ärendenr H.nr Innehåll 
2025/880 2 Kommunstyrelsens ordförande - uppdrag att ta fram 

förslag på ny organisation för socialförvaltningen 
2025/628 5 Alkoholhandläggaren - tillfälligt serveringstillstånd  
2025/897 2 Kommunchef - barnrättsutbildning för förtroendevalda 
2023/43 44 Kommunstyrelsens ordförande - Holjebadet ÄTA 31 
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 Protokoll 55(59) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-04-01  

 
Kommunstyrelsen 

KS § 75/2025  KS 2025/15  
  

§ 75/2025  Beslut fattade av kommunstyrelsens personalutskott 

Kommunstyrelsens beslut: 

Rapporten godkänns. 

  
  
Ärendebeskrivning 

§ 10 Godkännande av ärendelista 
BESLUT: Ärendelistan godkänns med följande tillägg: 
- Uppdrag att ta fram förslag om ny organisation för socialförvaltningen. 
 
§ 11 Redovisning av återremiss - Redovisning av arbetstidsmodell med ständig helg och 
ständig veckotjänstgöring Garvaregården 
BESLUT: Ett medskick görs när det gäller arbete på vardagar att det finns möjligheter att 
lösa detta med lätthelgsschema. 
I övrigt tas informationen till dagens protokoll. 
  
§ 12 Redovisning av specialistkompetenser inom vaktmästeri 
BESLUT: HR-chef får i uppdrag att återkomma till personalutskottet med en handlingsplan 
utifrån lönekartläggningen när det gäller vaktmästeri/driftsenheten, med anledning av 
organisationsförändringar inom kommunledningsförvaltningen, där fastighetsdriften kommer 
att bli en egen avdelning. 
  
§ 13 Aktuellt från HR-avdelningen till KSPU mars 2025 
  
§ 14 Sammanställning över yrkanden från fackförbunden samt arbetsgivarens svar 
löneöversyn 2025 
BESLUT: Personalutskottet lämnar svar i enlighet med den framtagna sammanställningen till 
fackförbunden, som gjorts av HR-chef C.T. och HR-specialist M.G., med följande tillägg: 
Arbetsmodellen med arbetstidsförkortningar är inget som arbetsgivaren prioriterar i 
dagsläget. 
  
§ 15 Resultat medarbetarenkäten 2024 
  
§ 16 Information om riktlinjer och regler för distansarbete 
  
§ 17 Information om socialförvaltningens bemanningshandbok ur ett HR-perspektiv 
BESLUT: Informationen tas till dagens protokoll. 
Ärendet återupptas igen vid nästa möte med personalutskottet den 9 maj 2025. 
  
  
§ 18 Information om arbetet med upphandling av Företagshälsovård 
  
§ 19 Uppdrag till HR-chef att ta fram förslag på ny organisation för socialförvaltningen 
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 Protokoll 56(59) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-04-01  

 
Kommunstyrelsen 

KS § 75/2025  KS 2025/15  
  

BESLUT: HR-chef C.T. får i uppdrag att ta fram förslag på ny organisation för 
socialförvaltningen. 
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 Protokoll 57(59) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-04-01  

 
Kommunstyrelsen 

KS § 76/2025  KS 2025/15  
  

§ 76/2025  Beslut fattade av kommunstyrelsens arbetsutskott 

Kommunstyrelsens beslut: 

Rapporten godkänns. 

  
  
Ärendebeskrivning 

§ 35 Godkännande av ärendelista 
  
§ 36 Holjebadet information om entreprenad 
BESLUT: ÄTA 9, 14, 32 och 35 godkänns 
  
§ 37 Holjegården information om entreprenad 
  
§ 38 Ekonomisk redovisning socialförvaltningen 
  
§ 40 Information om ekonomisk reglering av hemsjukvårdsavtalet 
  
§ 41 Ansökan om stadigvarande serveringstillstånd till allmänheten 
BESLUT: Ärendet bordläggs till nästkommande sammanträde med anledning av att 
kommunstyrelsens arbetsutskott inte vill ta beslut i frågan utan alkoholhandläggarens 
närvaro. 
  
§ 44 Information från arbetsgruppen för sydsvenska rally i Olofström 2025. 
  
§ 45 Information angående färdigställande av skyddsvall. 
  
§ 49 Informationsärende om crossinnovation – Tillsammansparken 
  
§ 53 Samrådsyttrande - Vattentjänstplan för Osby kommun 
  
§ 55 Remissvar på promemorian En ändamålsenlig hantering av tillstånd och tillsyn av 
explosiva varor 
  
§ 58 Information - val av leverantör - färskt kött och charkprodukter 
  
§ 59 Företagssafari mars 2025 
BESLUT: Kommunstyrelsens arbetsutskott ges i efterhand möjlighet att delta på 
företagssafari mars 2025.  
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 Protokoll 58(59) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-04-01  

 
Kommunstyrelsen 

KS § 77/2025  KS 2025/15  
  

§ 77/2025  Meddelande 

Kommunstyrelsens beslut: 

Informationen antecknas till protokollet. 

  
  
Ärendebeskrivning 

Ärendenr H.nr Innehåll 
2024/1237 7 Beslut om godkänd slutrapport Språkvän (31605382)  
2022/1064 6 Slutredovisning LONA-projekt "Utveckling av natur- och 

friluftslivet i Halens naturreservat etapp 3" 
2022/607 6 Slutredovisning LONA "Utredning huvudmannaskap och 

destinationsutveckling" 
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 Sammanträdesdatum  
 2025-04-01  

 
Kommunstyrelsen 

KS § 77/2025  KS 2025/15  
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